

原《四川理工学院学报（社会科学版）》

四川轻化工大学学报（社会科学版）

四川轻化工大学学报

Journal of Sichuan University of Science & Engineering
SICHUAN QINGHUAGONG DAXUE XUEBAO



Social Sciences Edition
SHEHUI KEXUE BAN

2020 / 2

全国中文核心期刊
CSSCI 扩展版来源期刊
中国人文社会科学A刊扩展版来源期刊
RCCSE 中国核心学术期刊
美国剑桥科学文摘（CSA）来源期刊
波兰哥白尼索引（IC）来源期刊

四川化工大学学报

社会科学版

1986年创刊 · 双月刊 · 2020年4月20日出版 · 第35卷第2期 · 总第160期

目 次

经济与管理研究

- 企业员工工作幸福感的结构维度与量表开发研究 时 勘, 郭慧丹, 刘加艳 (1)
白酒上市公司质量评价及高质量发展路径研究 曾绍伦, 王 强 (18)
产业互联网视角下农业供应链金融模式创新研究 苟延杰 (33)
低碳经济战略视角下碳排放交易市场研究 李 丰 (53)

文化与传播

- 中国传统文化中的“天下”观与世界主义思想 孟 嵘 (70)
“空间三一论”视阈下女性空间实践解读 李晓云 (81)

教育发展与创新

- 地方高校工科青年教师教学能力提升研究 邓丽群, 孙 山 (89)

期刊基本参数:CN51-1793/C*1986*b*A4*100*zh*P* ¥ 12.00*1000*07*2020-04*n
执行编辑: 万东升

Journal of Sichuan University of Science & Engineering

Social Sciences Edition

Started in 1986 / Bimonthly / No.2 (Sum. No.160) Vol.35 / Published on Apr. 20, 2020

CONTENTS

The Structural Dimension and Scale Development of Enterprise Employees' Work Well-being

/ SHI Kan, GUO Huidan, LIU Jiayan (1)

The Quality Evaluation and High Quality Development Path of Listed Companies

/ ZENG Shaolun, WANG Qiang (18)

The Innovation of Financial Model for Agricultural Supply Chain from the Perspective of Industrial Internet

/ Gou Yanjie (33)

Carbon Emissions Trading Market from the Perspective of Low Carbon Economy Strategy

/ LI Feng (53)

The Concept of Tianxia and Cosmopolitanism in China's Traditional Culture

/ MENG Sheng (70)

An Interpretation of Female Spatial Practice from the Cultural Perspective of "Spatial Triad"

/ Li Xiaoyun (81)

The Improvement of Teaching Competences of Young Engineering Teachers in Local Universities

/ Deng Liqun, Sun Shan (89)

<http://ja.suse.edu.cn/p/13>